
Referat fra Skolebestyrelsesmøde Blovstrød Skole d. 26. maj 2021 kl. 17.30 – 

19.00  

Mødet afholdes på skype.  

Tilstede: Mia Finnemann Schultz (MF), Anthony Verniere (AV), Thomas Kjeldsen (TK), Rune 

Rasmussen (RR), Helene Lando (HE), Anna Recinella (AR), Anders Bang-Petersen (AB),  

Afbud: Rikke Hansen (RK), Charlotte Schmidt (CH), Janne Karpf (JK), Eva Vermehren (EV), Mads 

Bjerregaard - elevråd (MP), Peter Høgsberg - elevråd (PH) 

 

Dagsorden:  

Tid Punkter Forberedelse 

17.30-

17.35 

 Godkendelse af dagsorden 
og referat. 
 

Godkendt 

17.35- 

17.50 

Meddelelser fra elever, 
medarbejdere, ledelse, 
formand 

Elever: Ingen punkter 

 

Medarbejdere:  

- Ser frem til test for elever mellem 12 og 15 år og 

medarbejdere på skolen. Alle ser frem til det nye 

skoleår. 

 

Ledelse:  

- En udfordrende opgave for kommunen med test af 

elever og medarbejdere pga. defekte testmaterialer, 

men det ser ud til at testene nu kan starte d. 27. maj. 

Skolen er klar og har indhentet samtykke fra de 

forældre, som ønsker test af eleverne mm. 

- Forberedelsen af kommende skoleår kører efter 

planen. Skemaer bliver lagt mandag d. 31. maj og d. 

1. juni, hvorefter de sidste knaster løses. 

Udmeldinger af kommende dansk og matematik 

lærere meldes ud medio juni 

- 9. kl har sidste skoledag d. 4. juni, og er i gang med 

de sidste forberedelser ift. de mundtlige eksamener 

samt revy til sidste skoledag. 

- Morgenparkering på Kærvej er en udfordring ift. 

parkering langs Kærvej, med kaotisk aflevering af 

elever uden for medarbejdernes parkeringsplads. 

Skyldes det vejarbejde foran svømmehallen? En 

indsats for bestyrelsen? Bestyrelsen afventer besked 

fra skolen, om der i den nærmeste fremtid fortsat er 

problemer på Kærvej. 

- Smittetallet i Allerød kommune er stabiliseret. Ingen 

elever har smittet andre elever på Blovstrød skole. 

- Elevrådsformand- og næstformand har d. 26. maj 

deltaget i skypemøde med Borgmesteren ift. hvad der 

kan gøres, for at nedbringe smitte på skolerne. 



- Medarbejderrepræsentanter i det kommende skoleår: 

EV fortsætter, og Flemming Hjord Mortensen 

indtræder som ny repræsentant. Flemming er 

udskolingslærer. Bestyrelsen siger tak til Helene for 

hendes indsats i bestyrelsesarbejdet.  

 

Formand:  

- Morten Foldager fra SSP sendte en brev ud til       

forældrene. Mia skrev, i egenskab af formand:  

- "Kære Morten 

Tak for brevet og opfordringen til at tage diverse snakke 

med vores store børn og unge. Jeg er utroligt glad for at 

brevet slutter med den karakteristik af de unge her hos 

os i Allerød, som jeg også bedst genkender og gerne vil 

være formidler af - og står fuldt ud på mål for (forkortet 

udgave) 

- I forlængelse af den mail, Anna og Mia sendte ud om 

den politiske behandling af 9. årgangs afslutning på 

skoleåret opfordrer Mia til, at skolebestyrelsens 

medlemmer orienterer sig i skoleudvalgets kommende 

dagsordener og referater. Blandt andet drøftes aktuelt 

nedsættelse af et unge-råd samt et forslag om en 

særbevilling på omkring 6 mio kr til lejrskoler som 

opfølgning på coronatiden.  

- Skolebestyrelsen ønsker orientering om, hvordan de 

penge, som folketinget har udsendt til skolerne, er 

kommet til gavn på Blovstrød skole, når det er relevant 

efter sommerferien. 

- Tanker om valg til ny bestyrelse og kontinuiteten i 

bestyrelsesarbejdet. Tages op på bestyrelsens arbejdsdag 

d. 11. juni 

 

17.50- 

18.00 

Nyt om Blovstrød som 
Børneby- og Læringsby 

- Det fælles udeareal er endnu ikke kommet i gang, da 

byggetilladelsen ikke er givet endnu. Håber på en 

snarlig byggetilladelse, så arbejdet kan komme i 

gang lige efter sommerferien. 

- Udbygning af skolen: Der har været afholdt møde 

med Morten Bøgelund og Dorthe Lund Nielsen ift. 

nedsættelse af styregruppe efter sommerferien, hvor 

der lægges en tidsproces ift. udbygning frem til 

skoleåret 2024. Dorthe Lund Nielsen deltager kl. 12 

til 13 på bestyrelsens arbejdsdag d. 11. juni. 

- Skolen mærker tilflytning og indskrivning til 

Blovstrød skole fordelt på flere klassetrin 

 

18.00 – 

18.10 
Årsberetning til godkendelse.  Godkendt. Sendes ud  på hjemmesiden med mødereferatet  

18.10-

18.30 

Kontaktforældre – udvalget 
anbefaler udsendelse af 
enten skabelon og hilsen 
eller blot hilsen til 
kontaktforældrene.  

RR har sendt skabelon på kontaktforældrenes opgaver ift. 
hvad kontaktforældrene skal være opmærksomme på i hhv. 
indskolingen, på mellemtrinnet og i udskolingen. 
MF og AV arbejder på hilsen til kontaktforældrene. AB 
sender opdateret kontaktforældre liste til MF og AV. 



 

18.30-

18.40 
Fastsættelse af møder 2021-
22.  

Forslag til godkendelse: 25/8, 7/10, 15/11, 14/12, 2/3, 7/4 
og 30/5. 
 
Mødet d. 25. august flyttes pga. konfirmationsindskrivning 
samme dag til d. 26. august. De øvrige mødedag godkendt. 
Tidspunkt for fysiske bestyrelsesmøder er som 
udgangspunkt kl. 17.30 – 20.00 
 

18.40- 

18.50 
Evt 
 

- Bestyrelsens arbejdsdag slutter kl. 17. AV er lidt 
tvivlsom ift. deltagelse fra kl 12. 

 

Kommende møde: Miniarbejdsdag fredag den 11. juni kl 12 - 17. Program sendes ud senere.  

 

 


